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Výbor TJ Slovan, lČ: 00653895
Pec pod Sněžkou 230,5422í Pec pod Sněžkou

Zipis. é. 8l2O23 z jednání vrýboru TJ, které se konaio dnevideokonference přes aplikaói Srype ' 10.10.2023 v í8.00 hodin formou

Přítomni: Sochorová, Chalupa, Cink, Karásek, Neuman, Berger

1.

2.

3.

Blanka vúvodu sdělila, Že jí rozeslaný návrh rozpočtu TJ na. yo!< !.oz| doznal ještě drobnýchzměn, bYlY doPlněnY náklady na pojišténí Př::Tý p"_o* g;rónlých členú ŤJ, óo iéiloz se odvíjípočet osob nutně přítomných na blizici se vH, zašle ara;xá v pondělí. Lukáš má v evidencídrobný nePořádek (49 
?'^11), 

j_eno soupis nesedí s poetem Óiénr:,, za něžjsou hrazeny členské
!|'fit"§.:tČR, 

tuicnal sdělil,"že na vH nuoe mrt prbgá; pňpraveny, členbvé uýňóru se sejdou
Blanka informovala, Že absolvovala jednání s_Y9_d_"!, společnosti MEGA PLUS s.r.o. v JánskýchLázních o sezonních jízdenkách na zimu 2o24l2o25,. J;iňh ;;;. zůstala stejná jako v předchozísezoně, ale nově nejsou celoroční, ale jen zlmni (bez Ěal.-Ňa zavoiy ň";i,;ňrovozovatelareálu rovněŽ stejné cenY. ReŽim tréninkŮ se také nezmeni. Dohoda neplatí pro jízdenky CzechSki Pass, TY jsou Pro děii stejně nepoužitelné i;" SÚ-pi"'iá,.,-ni treninky nejdou §oužít, zde platíaŽ od g,00 hodin), hodí se Pouze pio trenéry. Ěokud bide ŤJ ; dobre finan'eni r.6ňáici, může podohodě žákům na tréninky ve ŠM finančně pňspět.
Vedení TJ se shodlo, Že varianta moniováno zateplené dřevostavby jako novéh a zázemísPortovního areálu na Malé Pláni bude výr,azně vno_o'ňJ;si v]iiantou, nbi Řououé tuňky (kvůlidopravě na místo). cena by neměla být dle prvotního'ňa.iĚtu vyšší než v případě původnězamýŠlené variantY. Varianta dřevojtavby bude ," -iir"ny 

Honzy Neumana a jehosPoluPracovníkŮ dál rozPracovéna (přesný.výše sanity, vetirósia umístěníoken, ...). Diskuze sevedla o střeŠe (Plochá či mírně st<tdnita;. 
'eoŘug b/;é .;kilý příliš nezvýšily, vhocinější by byladruhá varianta s přetažením střechy nad,,nezastavenyi OvoráŘ;i 1iolna plocha po sestavení budovydo ,,L" tvaru), Blanka vŠem rozešd půvoóni verzi stavoý, kĚid TJ poptávalo v minulosti v rámciProjektu Kabina. Projekt obsahovai i napojení na vodu á raňarizali'iá§-6;1ou-prevzaty oonového Projektu, Do konce roku bude záměr oosountásen, piŠ'),ru se nechá zpracovatoficiálníPD, s realizacíse počítá v roce2025.

zapsal: Úicnat
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